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Hasan Pir
Bugün, Cumhuriyetimizin 100. Yılını milletçe büyük bir gurur ve sevinçle
kutladık.  Gelecek yüz yıl için Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın
belirlemiş olduğu “Türkiye Yüzyılı” nın başlamış olmasından ise son derece mutlu
olduk.
Cumhuriyetimizin 100. yılını bir kez daha kutluyor,  Yüce Allah’tan ülkemiz için
kıyamete kadar birlik ve dirlik diliyorum. Yüce Rabbim, kurtlar sofrası dünyada
ülkemizi her daim korusun ve muhafaza eylesin.
GAZZE AH GAZZE…
Cumhuriyetimizin 100. Yılını kutlarken bir taraftan da zalim ve hain İsrail’in
katliam yaptığı Gazze ile üzüldük.
Güzel bir atasözümüz var. “Allah, kör’ü körlüğü ile imtihan ederken, gözleri
gören kişiyi de köre bakışla imtihan edermiş.”
Gazzeli kardeşlerimiz İsrail zulmü altında çetin bir imtihan veriyor. Bizim ve
tüm İslam ve insanlık âleminin imtihanı ise, Gazze’ye bakışta saklıdır…
Gazze’deki yaşanan zulme bakış ve bu zulmü durdurmak için gayretlerimiz ya da
gayretsizliğimizdir.
Şu anda dünyanın gözü önünde İsrail zulmü ile yakılan, yıkılan bir Gazze
gerçeğini yaşıyoruz… Bütün dünya bu zulmü görüyor… Gözleri, kulakları ve
vicdanları olan herkes bu zulmü görüyor… Müslümanlar ise bu gerçeği, hem insan
hem de İslam olarak görüyor, iliklerine kadar yaşıyor…
Gazze; dün de, bugün de İslam’ın onurudur… Gazze’de bir avuç Müslüman, yıllardır
kuşatılmış vatan topraklarında İsrail zulmünü yaşıyor. Gazzeli kardeşlerimiz şu
anda her şeyin fakiri oldular… Tek zenginlikleri ise Allah’a olan imanları,
şehadete olan sevdalarıdır. Bu ne müthiş bir iman, bu ne müthiş bir sevda…
Genel ifade ile Filistinliler, son 75 yıldır İsrail zulmünü yaşıyor ama
İsrail’in zulmü son bir ay içinde adeta soykırıma dönüştü. İşte böyle bir
ortamda Gazzeli kardeşlerimiz Allah’ın lanetlediği bir kavme karşı onur
mücadelesi veriyor. Allah yardımcıları olsun. Yüzyılımızda başka örneği
görülmeyen, insanlık tarihinde ise çok nadir görülen bir vahşet, bir katliam…
Sonu ne olursa olsun bu çetin sınavı inşallah Gazzeli kardeşlerimiz kazanacak…
İmanlarıyla, yürekleriyle, cesaretleriyle ve şehadet sevdaları ile kazanacaklar…
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“Cennet ucuz olmadığı gibi cehennem de lüzumsuz değildir”. Onlara zulmedenler
kaybedecek… Cehennem,  İsrail ve onların destekçisi ABD ve Batı zalimlerini
bekliyor…
Peygamberimiz Hz. Muhammed (s.a.v.); Hadis-i Şeriflerinde buyuruyor ki; “Bir
kötülük gördüğünüz zaman onu elinizle düzeltiniz. Elinizle düzeltemezseniz
dilinizle düzeltiniz. Dilinizle de düzeltemezseniz kalbinizle buğz edin.”
Peygamber Efendimiz (s.a.v.); bu Hadis-i Şeriflerinde Gazze’deki İsrail zulmüyle
biz Müslümanların nasıl mücadele edeceğini çok açık olarak anlatmış. Bugün; her
sosyal medya kullanıcısı vatandaşımızın İsrail’i sosyal medya hesaplarından her
gün birkaç cümle ile kınaması, kınayan yazılara destek vermesi bile zulüm ve
kötülükle el ile yapılan bir önemli mücadeledir.
Her Müslümanın, Gazze Müslümanlarının İsrail zulümden kurtuluşu ve İsrail’in
helak olması için Allah’a dua etmesi, yalvarması önemli bir mücadeledir.
İmanımız ve inancımız odur ki, Rabbimiz samimi duaları karşılıksız bırakmaz,
kabul eder.
Gazze’deki mağdur ve mazlum insanların acil ihtiyaçları için de devletimizin
müsaade ettiği kuruluşlar vasıtasıyla maddi yardımda bulunmak zorundayız.
Unutmamak gerekir ki Gazze;  bizim vicdanımız, bizim imtihanımızdır… 
Güzel günler dileğiyle.


